
Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu 

Vysokej školy manažmentu  

 

Dátum: 26. 08. 2022 

Miesto: Panónska cesta 17, 85104 Bratislava (zasadačka) 

Pozvaní:   

Tajtákova Mária,  Frana Peter, Karais Marek, Olejárová Mária, Černá Lubica, Medárová 
Valéria. Sládečková Andrea, Winbladh Johan, Linda Blážová, Matovčíková Daniela, Eva 

Jakovichová, Timea Grívalská, Richard Voros, Alexandra Valašíková 
 

Zúčastnení:  

 

Tajtákova Mária, Frana Peter, Karais Marek, Olejárová Mária, Černá Lubica, Medárová 

Valéria, Sládečková Andrea, Winbladh Johan, Linda Blážová, Alexandra Valašíková 

Ospravedlnení:  Timea Grívalská, Eva Jakovichová, , Richard Voros, Matovčíková Daniela, 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia AS 

2. Schvalovanie vnútorných predpisov: 

 "Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na VŠM" 

„Pravidlá priebežného monitorovania, periodického hodnotenia a periodického 

schvaľovania študijných programov na VŠM“    

 

„Pravidlá pre návrh a schvaľovanie nového 

  študijného programu, úpravu a zrušenie študijného programu na VŠM“   

 

4. Rôzne 

5. Záver 

Program zasadnutia A.S. bol prítomnými členmi odsúhlasený.  

ZA – 10 členov 

PROTI - 0 

 

 

 



1. Otvorenie zasadnutia 

Predsedníčka senátu - doc. Mária Tajtáková privítala členov senátu. Vedenia senátu sa ujala doc. 

Tajtáková, zapisovateľom Marek Karais, overovateľka Andrea Sládečková.. 

 

2. Schvalovanie vnútorných predpisov: 

 

"Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na VŠM" 

Hlasovalo všetkých 10 prítomných členov. Bod programu bol schválený: 

ZA – 10 členov 

PROTI – 0      

 

„Pravidlá priebežného monitorovania, periodického hodnotenia a periodického 

schvaľovania študijných programov na VŠM“  

 

Hlasovalo všetkých 10 prítomných členov. Bod programu bol schválený: 

ZA – 10 členov 

PROTI – 0    

 

„Pravidlá pre návrh a schvaľovanie nového 

 študijného programu, úpravu a zrušenie študijného programu na VŠM“   

Hlasovalo všetkých 10 prítomných členov. Bod programu bol schválený: 

ZA – 10 členov 

PROTI – 0  

 

3. Rôzne 

P. Fraňa upozornil na dlhodobý  problém úbytku študentov  

- Podchytiť dôvody odchádzajúcich študentov, bolo by dobré, keby túto platformu mal niekto 

konkrétny na starosti (štúdijné? niekto iný?) 

-  M.Karais navrhol podporu študentského spolku, kde by sa informácie, pripomienky a návrhy 

študentov spracovaváli a predmniesli by sa vedeniu školy 

- Nevyužívané priestory (triedy) poskytnúť na prednášky, semináre pre rôzne skupiny 

obyvateľov,  (napr Kvalitný životný štýl) SDA ( slovenská debatná asociácia) pre stredoškolákov  

- Kampaň na pevných bilboardoch v mestách (hlavne BA) je v súčasnosti vnímaná ako „vizuálny 

smog“ tj negatívne, veľká väčšina mladých ľudí na ne už nereaguje, nakoľko žijú vo virtuálnom 

svete 

 

 

 



4. Záver 

Predsedníčka senátu M. Tajtáková sa poďakovala všetkým zúčastneným. 

Zapisovateľ: Marek Karais 

 

 

Overovateľka: Andrea Sládečková. 

                   doc. Ing. Mária Tajtáková, PhD. 

      predsedníčka AS VŠM 

 
 

 


